東華三院馬振玉紀念中學 活動通告 043/19-20 「東華三院學生大使德國參訪團」訓練及活動延期事宜

敬啟者:

東華三院原定於本年七月及八月舉行「東華三院學生大使德國參訪團」的訓練活動,因應疫情反覆,教育局宣佈學校提早放暑假,本院經審慎考慮,決定改期,日期另議。

在此,衷心感謝各位家長對上述活動的支持。敬請各位家長填寫以下回條,以示知悉「東華三院學生大使德國參訪團」最新資訊,並請於七月十七日(星期五)或以前將已填妥之回條逕交<u>深玉蘭</u>助理校長,以便統籌辦理。如有任何疑問,請致電 2443 9899 與梁玉蘭助理校長聯絡。

此致 貴家長

二零二零年

月

H

東華三院馬振玉紀念中學校長

家長姓名:_____



TWGHs C.Y. Ma Memorial College Administration Circular 043/19-20

Re-arrangement of the Training Sessions of TWGHs Student Ambassador Germany Tour

13th July 2020

Dear Parents

As the outbreak of COVID-19, the training sessions of TWGHs Student Ambassador Germany Tour in July and August 2020 will be rescheduled and the details are to be confirmed.

Please kindly return the signed reply slip to Miss Leung Yuk Lan by 17th July 2020 (Friday). Please feel free to contact our Assistant Principal, Miss Leung Yuk Lan on 2443 9899 if you have any questions.

Yours sincerely

Chan Miu Ha Principal

Note: In case of any discrepancies between the Chinese and English versions of the above content, the Chinese version shall prevail.